

Calendar "Edition Boiselle - Faszination 2014"

Photographed by Gabriele Boiselle

For many years now Pure-Bred Arab Horses have been my favourite equine photo models. I feel a very special bond with them - and this extends back as 1985 when I published my very first calendar entitled "Fascination?•, which still appears today...

The famous horse-photographer Gabriele Boiselle visited Reinhard Sax, Sax Arabians Germany...

"When you go out into the yard of Sax Arabian Stud and see this mare and foal drinking at the fountain, you automatically reflect for a moment and absorb this wonderful scene.

The magnificent grey mare "Orashana?• with her foal "Taymarah?• alongside her incorporates the beauty and at the same time the transience and future promise of her breed.

Some people invest their hearts, their time and also a lot of money in breeding the ideal Pure Arab horse. Throughout their lives, they look at their horses every day and see in them the generations which preceded them, as well as those which are yet to come.

Reinhard Sax is such a person. With great affection, he goes into his stables every morning and looks to make sure all his horses are well and have everything they need. He lives with the horses, and lives very intensively as a result - and of course he also experiences his success to the same intense degree.

As one of the most influential studs in Europe, he can look back at his breeding achievements with justifiable pride. Horses from his stud are sold all over the world.

But when he really sees when he opens the door to his yard, is the beauty and charisma of this mare with her foal.?•

Text: Gabriele Boiselle

Pressekontakt

Sax Arabians Germany

Herr Reinhard Sax
Peissing 2
84169 Altfraunhofen

sax-arabians.de
sax@sax-arabians.com

Firmenkontakt

Sax Arabians Germany

Herr Reinhard Sax
Peissing 2
84169 Altfraunhofen

sax-arabians.de
sax@sax-arabians.com

70 km nördlich der Landeshauptstadt München und nur 10 km entfernt von der Stadt Landshut. Ca. 50 Hektar Koppeln umgeben die stilvoll angelegte Gestütsanlage mit Wohngebäuden und großzügigen Stallungen für mehr als 100 Vollblutaraber, nahezu in Alleinlage und dennoch in erforderlicher und gewünschter Stadtnähe.

Reinhard Sax erfüllte sich einen Traum fürs Leben - eine Vollblutaraberherde - Schimmel, Braune, Füchse und Rappen - auf weit angelegten Koppeln.

Seit 1988 züchtet Reinhard Sax nun Vollblutaraber höchster Qualität. Der Grundstock des Zuchtbetriebes basiert auf russischen Blutlinien, die in den letzten Jahren mehr und mehr, sehr erfolgreich, mit ägyptisch und spanisch gezogenen Vererbern, angepaart wurden.

Diese Änderung im Zuchtprogramm hatte den großen Vorteil für den Züchter, einen ganz anderen und neuen Blick in die "Arabische Pferdewelt" zu erhalten. Den größten Erfolg und die größte Freude für Reinhard Sax bisher, war die Stute ESSTEEMA, beschrieben in den Fachzeitschriften als Triple-Crown "Plus" Sieger und Araber des Jahres 1999 !

Spätestens mit der Geburt von ESSTEEMA wurde Reinhard Sax als Züchter, in die "Arabische Welt" mit aufgenommen.